
   

Protokoll fört vid Svenska Tyngdlyftningsförbundets 

styrelsemöte nr 7 2023/24, den 8 februari, § 117 - § 132 
 

Tid: Torsdag 8 februari kl 19.00-22.00  

Plats: Teams 

Närvarande: Joakim Eriksson (JE), Elisabeth Hagman (EH), Thomas Norlander (TN), 

Emma Engdahl (EE), Andreas Andrén (AA), Helene Johage (HJ), Patrik Helgesson 

(PH) och Sebastian Nurmi (GS).  

 

§ 117 Mötet öppnades av ordförande Joakim Eriksson 

§ 118 Patrik Helgesson valdes till sekreterare och Elisabeth Hagman och Thomas 

Norlander till justerare 

§ 119 Dagordningen fastställdes 

§ 120 Genomgång och godkännande av föregående STF-protokoll 

 

§ 121 GS-rapport  

GS rapporterade valda delar från sin rapport. Exempel: 

• Vi är ett av 20 SF (av 26 sökande) som får 300 000 kr per år för att 2024 

och 2025 att lägga på ett samordningsprojekt kring +65. Vi kommer att vara 

med i gruppen ”utveckla anpassade aktiviteter” tillsammans med Skåne, 

Örebro, cheerleading, orientering, golf och budo och kampsport. 

 

• Med anledning av de beslut som fattades på extra RIM den 23 januari så har 

RF informerat om att de ska arbeta med hur regelverket för mål och 

ekonomiskt stöd för elitidrotten kommer att se ut för perioden efter 2024.  

Ett förslag ska presenteras på Riksidrottsforum i november 2024. RF söker 

nu personer som ska ingå i referensgruppen för arbetet, ska STF medverka? 

 

• Vi håller på att se över svarstider på mail och telefon för att förbättra detta. 

Vi hade en fråga i föreningsrapporten om service som vi ska följa upp med de 

föreningar som anser att de inte får tillräcklig service. Som bekant har vi ett 

mål till 2030 att 100% av föreningarna ska anse att de får bra service.  

 

• Databasen har stött på en liten försening, då testtävlingen var tvungen att 

skjutas fram pga att utvecklarna inte är helt klara med tyngdlyftningens 

tävlingssystem. Vi kommer att bekräfta ett datum i mitten av februari då vi i 

stället ska ha en online-genomgång med test-teamet (LAK) och sportdata. Vi 

kommer dock gasa och göra klart alla andra delar i arbetet under våren.  

 



   
• SM-veckan 2025 går i Norrköping. Ska STF ansöka?    

 

Styrelsen beslutade enhälligt att inte ansöka om SM-veckan 2025 efter en lång 

diskussion. 

 

Styrelsen beslutade att föreslå Mats Lindqvist i referensgrupp kring mål och 

ekonomiskt stöd för elitidrotten.  

 

§ 122 Ekonomisk rapport 

GS föredrog den ekonomiska rapporten om 2023.  

 

§ 123 Kommittérapporter 

a) Domarkommittén  

EH gick igenom valda delar från rapporten. Det har bland annat diskuterats en 

sammanslagning av domar- och tävlingskommittén. JE:s förslag var att ta den 

diskussionen och beslutet vid det konstituerande mötet efter förbundsmötet 2024.  

 

Styrelsen beslutade att ta upp frågan kring sammanslagning av domar- och 

tävlingskommittén till efter förbundsmötet.  

 

Styrelsen beslutade enhälligt att ändra reglerna för att få slå svenskt rekord med 

tillägg. Tillägg: 

De lyftare som ingår i Antidoping Sveriges kontrollgrupp, och som därmed 

övervakas och lämnar dopingprov löpande, behöver inte lämna ytterligare 

dopingprov vid svenskt rekord. 

 

Styrelsen beslutade att fortsätta satsa på att få med EH och PH som domare till 

OS. Vid beslutet var inte PH och EH med. 

 

b) Marknadskommittén  

AA gick igenom valda delar från rapporten. 

 

c) Tävlingskommittén  

EE gick igenom valda delar från rapporten. 

 

Styrelsen beslutade att inte ändra på walk-over regeln. 

 

Styrelsen beslutade att samtliga föreningar som har haft problem med licenser 

under första serieomgången får tillskrivit sina resultat trots licensproblemen. TN 

var inte med i beslutet. 



   
d) Veteran/masters 

TN redogjorde för hur arbetet fortskrider. 

 

e) Atletkommittén  

GS redogjorde senaste mötesprotokollet från atletkommittén. 

 

Styrelsen beslutade att ge sportkontoret uppdraget att tillsammans med 

Atletkommittén ordna omröstning kring vilka två lyftare som ska representera 

Sverige i NWFs Atletkommitté. 

 

§ 124 Internationell rapport 

PH redogjorde för det senaste internationellt med fokus på kommande EWF-

kongress.   

 

§ 125 Skrivelser  

Inkommen skrivelse från Sörby. Det har framkommit att styrelsen tidigare har tagit 

beslut under misstänkt jäv.  

 

Styrelsen tog om beslutet kring dispenser och det var tre som sade Nej och två 

som sade JA. EE och EH var inte med i beslutet.  

 

§ 126 Uppföljning distriktsöversyn  

JE och GS redogjorde för arbetet som har gjorts. Frågan bordlades till nästa möte.    

 

§ 127 Förbundsmöte 

Inkomna motioner finns publicerade på hemsidan:  

https://www.tyngdlyftning.com/forbundet/arsmote 

Diskussion kring motioner och propositioner men hann inte klart.  

 

Styrelsen beslutade att fastställa röstlängden. 

 

Styrelsen bordlade resterande bitar på § 127 (motioner och propositioner) till ett 

extra möte.  

 

§ 128 Framtidskonferens  

Förslag på upplägg för framtidskonferens presenterades av GS. Konferensen 

kommer att få ett tydligt tävlingsfokus.  

 

Styrelsen beslutade att fastställa tema tävling för framtidskonferensen 2024. 

https://www.tyngdlyftning.com/forbundet/arsmote


   
 

 

 

 

§ 129 Övriga frågor 

 

§ 130 Beslut som tagits under mötet 

 

§ 131 Kommande möten  

Den 23-24 mars men även ett tidigare för att diskutera motioner och propositioner. 

 

§ 132 Mötets avslutning 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

_____________________________ 

Patrik Helgesson 

 

 

Ordförande:  

 

 

_____________________________ 

Joakim Eriksson 

 

 

Justerare: 

 

 

 

 

 

__________________________ __________________________ 

Elisabeth Hagman  Thomas Norlander 

 


